
Protokół Nr 28.2013

z posiedzenia Komisji  Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 23 stycznia 2013 roku w godzinach 1200 – 1325 .

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  w/g  załączonej  listy  obecności;  na 
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11.  W związku z tym obrady Komisji 
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radni: Ewa Awramik, Adam Dobkowski i Bogusław 
Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
• Wydział Strategii i Rozwoju – Magdalena Klimowicz,
• radca prawny Urzędu Miasta – Zofia Pietkiewicz.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia  Komisji do projektów uchwał:

1)  w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2013,

3) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych 
przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej,

4) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  29 stycznia 2013r. 
i dotyczących prac Komisji.

4. Wytypowanie trzech kandydatów z Komisji jako przedstawicieli Rady Miasta Ełku do prac 
w Kapitule ds. Stypendiów i Nagród Sportowych

5. Plan pracy Komisji na 2013 rok.

6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z propozycją  porządku 

obrad Komisji. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  zgłosił  wniosek  o  ujęcie 

w porządku obrad punktu dot.  wytypowania trzech kandydatów z Komisji jako przedstawicieli 
Rady Miasta Ełku do prac w Kapitule ds. Stypendiów i Nagród Sportowych

Radni jednomyślnie w głosowaniu jawnym – 8 głosami „za” przyjęli porządek obrad jak 
wyżej wraz z wnioskowaną zmianą.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do protokółu 

z ostatniego posiedzenia Komisji.



Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli 
protokół Nr 27.2012 z dnia 12 grudnia 2012 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Do punktu  3-ego 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie z pracą 

Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie  w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027, który zawiera zmiany:
1. w załączniku Nr 1 do uchwały:
 1) zwiększenie w 2013 r. dochodów o kwotę 245 499 zł, w tym:
   - bieżących o kwotę 130 280 zł w związku ze zwiększeniem dochodów z UE na projekty 
      nieinwestycyjne 60 279 zł (Transgraniczne Centrum Integracji Kulturowej „Scena 
      na granicy” – 63 619 zł, „Klaster Suwalszczyzna – Mazury – zmniejszenie o kwotę 
      3 339 zł) oraz wpływów z opłat za korzystanie ze środowiska 70 000 zł,
    - majątkowych o kwotę 115 219 zł – „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej 
      aglomeracji Miasta Ełku” (-1 zł), „Wyposażenie Parku Naukowo – Technologicznego 
      w Ełku” (+115 220 zł),
 2) zwiększenie w 2013r. wydatków o kwotę 371 946 zł, w tym:
      - bieżących o kwotę 141 507 zł: 70 000 zł na dotacje w celu dofinansowania zadań  
         służących ochronie środowiska, 71 507 zł na projekty nieinwestycyjne z udziałem 
         środków z UE (Transgraniczne Centrum Integracji Kulturowej „Scena na granicy” 
         –74 846 zł, „Klaster Suwalszczyzna – Mazury – zmniejszenie o kwotę 3 339 zł),
     - majątkowych o kwotę 230 439 zł – wyposażenie Parku Naukowo – Technologicznego 
        w Ełku.
2. w załączniku nr 2 do uchwały:
    - korekta dochodów i wydatków w 2013r. i 2014r., jak w pkt. 1,
3. w załączniku nr 3 do uchwały: 
  - zmiany w przedsięwzięciach:
     - „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku” w latach 2013
      – 2014 – zmniejszenie dochodów i wydatków finansowanych ze środków UE 
        o kwotę 1zł – dział 600 rozdział 60095.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 
Ełku na lata 2013-2027. 

2) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2013 rok. 
Proponowane zmiany obejmują:
II) w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez  Wydział 
Strategii i Rozwoju Miasta
1. Projekt:   „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku”   
– dział 600 rozdział 60095)

Zmiana w budżecie projektu „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji 
Miasta  Ełku”  dotyczy  zwiększenia  wkładu  własnego  o  1  zł  oraz  zmniejszenia  udziału 
środków unijnych o 1 zł w 2013 roku oraz zmniejszenia udziału środków unijnych o 1 zł 
w 2014 roku. Zmiany te są związane z koniecznością ujednolicenia kwot ujętych w budżecie 
miasta z kwotami ujętymi we wniosku o dofinansowanie. 



Zmiana ta wiąże się ze zmianą kwot ujętych w wieloletniej prognozie finansowej, 
1. w załączniku nr 3 - przedsięwzięcia.
2. Projekt: „  Rozwój turystyki aktywnej płaszczyzną polsko – rosyjskiej współpracy” – dział   
630 rozdział 63003)     

Zmiany  dotyczą  projektu  „Rozwój  turystyki  aktywnej  płaszczyzną  polsko –  rosyjskiej 
współpracy”,  który  zostanie  dofinansowany  ze  środków  Programu  Współpracy 
Transgranicznej Litwa – Polska - Rosja  2007 – 2013. Powyższych zmian dokonano 
w związku z przesunięciem terminu realizacji projektu z 2012r. na 2013r. Przeniesienie 
w bieżącym roku następuje zgodnie z realizacją zadań zaplanowanych w budżecie projektu. 
Zwiększa  się  paragrafy  płacowe  o  kwotę  31  688,00  w  związku  z  powołaniem  kadry 
zarządzającej  projektem:  managera projektu,  kierownika projektu,  specjalisty ds.  rozliczeń 
oraz  specjalisty  ds.  kadrowych  i  płacowych.  Natomiast  zmniejsza  się  paragraf  4127, 
4129 – fundusz pracy w kwocie 1 765,00. Zwiększa się wydatki § 4217, 4129  na zakup 
materiałów biurowych np.  teczki,  segregatory,  długopisy w kwocie 1 850,00.  Tworzy się 
nowy   §  4437,  4439  na  ubezpieczenie  osób  podczas  wyjazdów  do  Ozierska.  Natomiast 
zmniejsza się § 4307, 4309 na zakup usług pozostałych tj. promocja projektu np. ogłoszenia 
w telewizji,  w prasie,  ulotki,  czy  foldery  o  kwotę  33  254,00.   W związku  z  wyjazdami 
służbowymi do Ozierska kadry zarządzającej projektem  zmniejsza się § 4417, 4419 delegacje 
służbowe krajowe w kwocie 5 013,00 i  wprowadza się § 4427, 4429 delegacje  służbowe 
zagraniczne.  Projekt będzie realizowany w latach 2013 – 2014. Całkowita wartość projektu 
1 469 712 PLN, wkład własny Gminy Miasta Ełk 146 971,20 PLN.
3.  Projekt:  „Rozwój  potencjału  Turystycznej  Sieci  Współpracy  „Klaster  Suwalszczyzna 
– Mazury” – dział 630 rozdział 63095) 

Zmniejszenie  dochodów i  wydatków  z  działu  630  rozdziału  63095  dotyczy  realizacji 
Projektu  partnerskiego  pt. „Rozwój  potencjału  Turystycznej  Sieci  Współpracy  „Klaster  
Suwalszczyzna – Mazury” w partnerstwie z sektorami kreatywnymi” realizowanego w ramach 
Inicjatyw promujących postawy przedsiębiorcze i wspierających rozwój przedsiębiorczości 
i  innowacyjności  Funduszu  Grantów  na  Inicjatywy  Polskiej  Agencji  Rozwoju 
Przedsiębiorczości,  finansowanego  z  EFS,  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki, 
Poddziałanie 2.2.l: Poprawa jakości usług świadczonych przez instytucje wspierające rozwój 
przedsiębiorczości  i  innowacyjności  (Projekt  systemowy UDA-POKL.02.02.01-00-024/09-
00). Zmniejszenie dochodów i wydatków jest spowodowane inną realizacją harmonogramu 
projektu w latach 2012 – 2013. W związku ze zwiększeniem wydatków w 2012r. o kwotę 
3 339,00 PLN zachodzi konieczność zmniejszenia planowanych wydatków w 2013r. 
o  powyższą  kwotę.  Przeniesienie  w  bieżącym  roku  następuje  zgodnie  z  realizacją  zadań 
zaplanowanych w budżecie projektu. W związku z koniecznością zakupu kart telefonicznych 
(doładowań) dla konsultantów zgodnie z budżetem projektu wprowadza się paragraf 4367 
na kwotę 1 300,00 PLN. Całkowita wartość projektu, łącznie z partnerami projektu wynosi 
998 230 PLN. Gmina Miasto Ełk otrzyma do budżetu Miasta 213 r. dotację ze środków Unii 
Europejskiej w kwocie 59 279 PLN. Wkład własny nie jest wymagany.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  zmian w budżecie Miasta Ełku na 2013 rok.

3)  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały zmieniający uchwałę 
w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych przyznawanych w dziedzinie kultury 
fizycznej. Zmiany zostały zasugerowane przez członków Rady Sportu przy Prezydencie Miasta 
Ełku  oraz  członków  Kapituły  ds.  Stypendiów  i  Nagród  Sportowych.  Powyższe  zmiany 
związane są z systemem przyznawania nagród sportowych. Nagrody będzie można przyznwać 
w ciągu całego roku. Chcielibyśmy również,  by wręczanie nagród odbywało się w sposób 
bardziej uroczysty. 



 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  zaproponował  następnie  wykreślenie  w  treści 
projektu uchwały w § 1 - „§ 9” wykreślić pkt. 4, jako autopoprawki.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz zwrócił uwagę na zapis - „ § 10 pkt. 
5. i zawnioskował o wykreślenie końcową część zdania „ ...lub inne podmioty.” 

Radny Krzysztof Wiloch zgłosił wniosek o uzupełnienie zapisu w „ § 10 pkt. 3. po przez 
dodanie  po  słowach „...  w terminie  nie  dłuższym niż  30  dni  uściślenia  „od daty złożenia 
wniosku.” Ponadto nie do końca jasny jest zapis w „ § 10 pkt. 4. - co ma być potwierdzeniem 
uzyskanego wyniku sportowego?

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zaproponował,  by  dodać  po  słowach 
„...uzyskanego wyniku sportowego -  „potwierdzonego przez dokument właściwego Związku 
Sportowego lub organizatora imprezy...”.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 8 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie  „wstrzymującym”zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  zmieniający uchwałę  w 
sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych  przyznawanych  w dziedzinie  kultury 
fizycznej  z następującymi wnioskami do treści projektu uchwały w § 1:
1) „§ 9 wykreślić pkt. 4. 
2) „ § 10 pkt. 5. wykreślić końcową część zdania „ ...lub inne podmioty.”
3)  „ § 10 pkt. 3. dodać „... od daty złożenia wniosku.”
4) „ § 10 pkt. 4. dodać po słowach „...uzyskanego wyniku sportowego potwierdzonego przez 
dokument właściwego Związku Sportowego lub organizatora imprezy...”.

4) w tym punkcie nie omawiano innych uchwał z porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na 
dzień 29 stycznia 2013r.              

Do punktu  4-ego 
   Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop odczytał pismo skierowane do Komisji Przez 

Przewodniczącego Rady Miasta Ełku o wytypowanie trzech przedstawicieli do prac w Kapitule 
ds. Stypendiów i Nagród Sportowych, której obrady zaplanowano na 2013 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  zgłosił  kandydaturę  radnego 
Tomasza Dawidowskiego (radny wyraził zgodę).

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zgłosił  kandydaturę  radnego  Romualda 
Szulińskiego (radny wyraził zgodę).

Radny  Tomasz  Dawidowski  zgłosił  kandydaturę   Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta 
Michała Tyszkiewicza (radny wyraził zgodę).

Komisja po zapoznaniu się z pismem dotyczącym wytypowania trzech przedstawicieli Rady 
Miasta  Ełku  do  prac  w  Kapitule  ds.  Stypendiów  i  Nagród  Sportowych,  której  obrady 
zaplanowano na 2013 rok w głosowaniu jawnym; 7 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” 
i 3 głosach „wstrzymujących” proponuje następujących radnych:
1) Tomasza Dawidowskiego,
2) Romualda Szulińskiego,
3) Michała Tyszkiewicza.
Kandydatury zostaną zgłoszone i zatwierdzone na sesji Rady Miasta w dniu 29 stycznia 2013 
roku.

Do punktu  5-ego 
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop  powiedział,  że został  przedłożony członkom 

Komisji  plan  pracy  Komisji  zawierający  punktu  z  roku  2012,  prosi  zatem  o  zgłaszanie 
propozycji na ten rok.



Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  zawrócił  się  z  wnioskiem  o 
pozostawienie pkt. Informacja na temat działań promocyjnych miasta w 2013 roku i przenieść 
na m-c maj.

Radny Krzysztof Wiloch – pkt. 2 z miesiąca kwietnia na maj.
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  ten  pkt.  2  Wizyta  Komisji  na 

obiektach sportowych w mieście (hala sportowa przy Gimnazjum nr 1) należałoby przenieść 
na m-c wrzesień.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz zaproponował w m-cu czerwcu w 
pkt.  2  Wizytę  w  Muzeum  Historycznym  w  Ełku.  Natomiast  należałoby  pozostawić  pkt. 
Analiza działalności MOSiR w m-cu lutym.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  zaproponował,  aby  zamiast  pkt.   Analiza 
działalności  MOSiR  wprowadzić  w  m-cu  lutym  pkt.  Działania  sportowo-rekreacyjne  w 
mieście w sezonie zimowym – praca warsztatowa Komisji.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie „wstrzymującym” przyjęli poprawiony plan pracy Komisji na 2013 rok – plan pracy w 
załączeniu do protokołu.

Do punktu  6-ego 
 Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zapoznał zebranych z pismem Pana Adama 

Sawczyńskiego zwracającego się z prośbą do Pana Prezydenta o nadanie stadionowi nazwy 
imieniem Stefana Marcinkiewicz – pismo wraz z uzasadnieniem w załączeniu do protokołu.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział,  że stadion miał nazwę 1000-Lecia 
Państwa  Polskiego.  Nadaną  prawdopodobnie  w  latach  1967-68.  Szukamy  w  jaki  sposób 
formalnie czy też na jakich innych zasadach się to odbyło. Jeśli była to nazwa zwyczajowa, 
można ją będzie zmienić. Jeśli było to nadanie aktem prawnym trzeba do niego dotrzeć i go 
zmienić.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  przypomniał,  że  ze  swojej  strony  składał 
projekt uchwały o nadanie nazwy stadionowi.  Należałoby zlecić któremuś z pracowników 
Urzędu Miasta, by sprawdził czy stadion ma oficjalnie nadaną nazwę. Powinny w kwestii 
nadania nazwy stadionowi wypowiedzieć się również stowarzyszenie sportowe.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że Urząd Miasta zajmie się tematem 
pozbierania  niezbędnych  informacji  i  następnie  przekażemy  je  Komisji.  Potrzebna  jest 
również zgoda rodziny śp. Pana Marcinkiewicza.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zwrócił  się  z  pytaniem  –  czy  został  już 
odebrany „Orlik” przy Szkole Podstawowej nr 4? Co z naliczanie kar?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że dokonano odbioru technicznego. Są 
drobne  usterki,  ale  to  raczej  tylko  drobiazgi.  Na przełomie  marca-kwietnia  trzeba  będzie 
dosypać granulatu na boisku.
Jeśli chodzi o naliczanie kar, wykonawca ma około 100 dni opóźnienia. Wykonawca już na 
zapowiedział, że będzie się od nich odwoływał. Nie wiemy, czy to zabezpieczenie w umowie 
wystarczy na poczet kar. 

 Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – naprawy wymaga kostka brukowa przy ul. 
Szafera.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  tych  niezbędnych  napraw  po  zimie  będzie 
więcej. Musimy zatem poczekać do okresu wiosennego, by tyn napraw dokonać.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  zwrócił  się  z  następującymi 
pytaniami – co się stało z lodowiskiem, że jest nieczynne? Czy Zespół Szkół Samorządowych 
posiada sprzęt do odśnieżania boiska?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział,  że po wydarzeniach w Bydgoszczy 
inspektor budowlany zarządził przeglądy wszystkich lodowisk w Polsce.



Radny Ireneusz Dzienisiewicz dodał, że mamy tutaj dwa problemy: pierwszy nie działają 
dwa  akumulatory  w  rolbie  (akumulatory  są  już  zamówione)  ,  druga  rzecz,  to  pod 
dopuszczeniem  do  użytkowania  lodowiska  musi  się  podpisać  inspektor  budowlany  z 
uprawnieniami. Występuje tutaj pewien problem dotyczący nacisku na powierzchnię pokrycia 
dachowego – w naszej strefie klimatycznej powinien on wynosić 160kg/m2.  Zgłaszaliśmy ten 
problem  Pani  Naczelnik  Wydziału  Promocji,  Sportu  i  Kultury.  Trudno  w  tej  chwili 
odpowiedzieć, kiedy lodowisko będzie czynne.

Radny Idzi  Podwojski  powiedział,  że  daje  pod przemyślenie  radnych  oraz  Prezydenta 
Miasta utworzenie płatnego parkingu przy Parku Wodnym.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział,  że odnośnie sprzętu do odśnieżania 
boiska przy  Zespole Szkół Samorządowych, to sprawdzi ten temat. Ustaliliśmy, ze w okresie 
zimowym funkcjonują dwa „Orliki” - przy SP nr 7 i Zespole Szkół Samorządowych.

Radny  Paweł  Czemiel  zwrócił  się,  by  pomyśleć  na  stworzeniu  miłego  klimatu  na 
lodowisku – muzyka, dekoracje.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz powiedział, że to bardzo delikatna kwestia. Są różne gusty 
klientów MOSiR.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz zwrócił uwagę na kalendarz imprez, który był spinany w m-
cu  grudniu  2012  roku.  Teraz  pojawiła  się  impreza  lotnicza  „Samolotem  do  Ełku”,  czy 
rzeczywiście 2 sierpnia ta impreza ma się odbyć?

Z-ca Prezydenta Miasta Ełku Artur Urbański – w tym obowiązującym kalendarzu takiej 
imprezy nie ma i tylko ten jest aktualny.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z  zaproszeniem  na  XI 
Ogólnopolski Halowy Turniej Piłki Nożnej Radnych Samorządów Miast, Gmin i Powiatów, 
który odbędzie się 10 marca 2013 roku w Gorzowie Wlk – zaproszenie w załączeniu do 
protokołu. 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop 

 


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

